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Ämne: Rydöbruk skola bör leva kvar.

Arg rydöbo här. Hur i helvete tänkte ni med prislappen 50-60 miljoner. Vi bor inte i
las vegas utan i Rydöbruk, Vi gjorde en snabbräkning hemma på skolan i
kvadratmeterspris och landade på ca 15 miljoner. Inte fan ska ni fixa till
skolgården, sjlälva skolan är den som behöver fixas till. Tack vare Hylte kommun!
Som vanligt. Ni är dom som ställt till denna soppa med bla frånvarande av
vaktmästare, Men också prioritering av andra dumma grejer. 

Jag gick på denna skola för 4 år sen och min skolgång i Rydö var helt fantastisk.
Lärarna är som bästa jag haft men också sammanhållningen mellan elever i olika
årskullar. Och hur tro ni den sammanhållningen kommer bli när 67 elever ifrån
rydö ska till torup och bilda skola på 220+ elever? Och ska ni köra alla barn till
torup skola då? 

Sen är ni ju rätt så jävla färgade och själviska till stor del också när man gör
räkningen när det befolkningen är som sämst här, SOM DET OCKSÅ SER UT I
HELA KOMMUNEN. 

Vill avsluta med att 60 miljoners slutsatsen kan ni stoppa upp någonstans för det
stämmer inte för 5 ören. Tack för att ni förmodligen kommer döda rydö samhälle
som börjar och byggas upp igen.
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